
  Styremøte 9-2015 
 

Dato: Styremøte nr 9/15  22.09.15 (innkalling ved mail) 
Sted: Varmestua 
Til stede fra styret: Ketil, Trond, Katinka og Reidun 
Fraværende: Inger Elisabeth , Jomar, Jan, Jostein og Tormod  
 

 
Sak72 /15:  Tidligere styrereferat.  Godkjent 
 
Sak 73/15:  Økonomien er fortsatt tilfredstillende. 
 
Sak 74/15:  Banerekorder. Utsatt til neste møte. 
 
Sak 75/15:  Til Start 25.10. Tidsplan utsendt. Jostein Rekstad og Odd Jomar Solberg 

spørres om å delta. Vi må forhøre oss om sekretærer også.(Torild,Hilde ?) 
 
Sak 76/15: Søknad fra Hilde Pettersen Vik om økonomisk støtte til» Ungdomssamling.» 
 Klubben dekker reisekostnader mot framlegging av kvitteringer. 
 
Sak 77/15:  Travkjøring 10.10. Forsøke å avvikle Fosen Grand Prix varblods og et 3-årsløp 

fra Åfjordkjøringa. Sponsorløp. Fire firma. Hester? 
 
Sak 78/15:  Terminliste for lokalkjøringer. Vi prøver å holde på vår tidligkjøring samt 

oktoberkjøringa. Kveldskjøring a la lunsjtrav ble også diskutert. Det er vel også 
åpnet for gjennomføring av prøveløp og mænstringsløp. Dette er sak på 
fellesmøte til torsdag. 

 
Sak 79/15: Løpsinnbydelsen 2016. Styret tar i mot innspill på løpsutskriving. 
 
Sak 80/15: Fellesmøte i Fosen Travregion torsdag 01.10.15 kl 20,00 på Bjugn Travarena. 

Hele styret møter. 
 
Sak 81/15: Høstkonferanse i Trondheim 11.10.15 kl 10,30. Katinka og Trond møter for 

klubben. 
 
Sak 82/15: DU-søknad? Vi har mange prosjekt som ikke er ferdig så vi søker ikke om 

støtte denne sesongen. 
 
Sak 83/15:  Lys på ridebanen. Trond undersøker. Kombinasjon med lys på rettstrekket. 
 
Sak 84/15: Nye Leangen. Saken går til voldgiftsrett. Vi må bare avvente dette. 
 
Sak 85/15: Dugnad? Oppløpsutvidelse og gjerdet må vi prøve å få til. 
 
Sak 86/15: Markering av utnevnelsen som årets travlag. Skal det taes i samband med 

generalforsamlingen? Diskuteres på neste møte. 
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Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet kl 22,00 
 
 
 
Styrereferat sendes ut til styremedlemmene på mail. 
Referatet godkjennes på neste styremøte. 


